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1. XII posiedzenie Komitetu Monitorujqcego Program Regionalny Fundusze Europejskie dla Opolskiego
2021-2027 (KM FE0 2021-2027) miało miejsce 19 lutego 2025 r. w sali konferencyjnej im. Orla Białego
Urzędu Marszałkowskiego w Opolu.

2. W posiedzeniu Komitetu, które otworzyła i prowadziła Wiceprzewodnicząca Komitetu Zuzanna Donath
- Kasiura, Wicemarszałek Województwa Opolskiego uczestniczyło 75 osób, natomiast kworum
wymagane do podejmowania uchwal zostało zapewnione poprzez udział 45 osób z prawem głosu
uczestniczących w spotkaniu osobiście lub połączonych on-line (członkowie lub zastępcy). Imienna lista
uczestników spotkania stanowi zatqcznik nr 1 do protokotu.

3. Przyjecie programu XII posiedzenia KM FE0 2021-2027.

Wiceprzewodnicząca KM FE0 2021-2027 powitała uczestników zebranych na sali oraz członków
Komitetu połączonych on-line. Serdecznie podziękowała za udział w spotkaniu roboczym w formule on-
line w dniu 17 lutego 2025 r., na którym omówione zostały zaproponowane zmiany w programie
regionalnym, które miały być przedmiotem obrad posiedzenia Komitetu. Następnie przystąpiono do
zatwierdzenia programu XII posiedzenia KM FE0 2021-2027, który przyjęto jednogłośnie.

4. Zmiana w składzie KM FE0 2021-2027.

• Zarząd Pracodawców Rzeczypospolitej Polskiej zarekomendował do udziału w pracach gremium nowych
przedstawicieli. Na członkinię wskazano Panią Agatę Mrózek — Dyrektora Domu Seniora Pogodna Jesień
w Opolu, a jej stałym zastępcą został Pan Dawid Seifert - Prezes Zarządu Ogólnopolskiego Konwentu
Agencji Pracy.

• Związek Powiatów Polskich zawnioskował o dokonanie zmiany przedstawiciela w KM FE0 2021-2027.
W miejsce Pani Anity Juchno zgłoszono Panią Annę Kobierską-Mróz — obecną Starostę Glubczycką.

• W wyniku zmian organizacyjnych Burmistrz Brzegu zarekomendował do prac w KM FEO 2021-2027
w charakterze członkini gremium Panią Lucynę Mielczarek — Zastępcę Burmistrza Brzegu.

• Stowarzyszenie Unia Miasteczek Polskich oddelegowała do składu KM FE0 2021-2027 w charakterze
członka Pana Michała Rytla — Burmistrza Gminy Zawadzkie oraz jego stałego zastępcę Pana Huberta
lbrorna — Rurmistrza Ujazdu. Gminy są nowymi członkami Stowarzyszenia z województwa opolskiego,
ponadto osoby oddelegowane wyrażają chęć udziału w pracach gremium.
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• W związku ze zmianami organizacyjnymi w Ministerstwie Zdrowia do prac w Komitecie

zarekomendowano Panią Dorotę Bielawską — Zatykę w charakterze członkini Komitetu i Panią Monikę
Karnas na jej stałą zastępczynię.

• Dyrektor Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Katowicach zawnioskował o możliwość udziału
w pracach KM FEO 2021-2027 w charakterze obserwatora swojego przedstawiciela, co umożliwi
współpracę w zakresie ewentualnych zmian Programu oraz skorzystanie z doświadczenia i wiedzy
organizacji. Na przedstawiciela zarekomendowano Pana Wojciecha Jendroskę posiadającego bogate
doświadczenie w zakresie realizacji projektów współfinansowanych ze środków UE.

• Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa wskazała do składu Komitetu nowych członków
w charakterze obserwatorów. Nowym członkiem gremium został Pan Tomasz Wiciak — Dyrektor
Opolskiego Oddziału ARiMR, a jego stałym zastępcą Pan Paweł Kampa — Zastępca Dyrektora Opolskiego
Oddziału ARiMR.

Wiceprzewodnicząca wręczyła akty nominacyjne nowym obecnym na posiedzeniu członkom KM FE0
2021-2027.

5. Aktualizacja programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027. Przegląd
śródokresowy programu regionalnego FEO 2021-2027.

Pan Jacek Partyka — Dyrektor Departamentu Programowania Funduszy Europejskiej UMWO na wstępie
zaznaczył, iż przygotowana prezentacja zostanie przedstawiona w podziale na dwie grupy, pierwsza
będzie dotyczyła nowego priorytetu w FE0 2021-2027 skierowanego na usuwanie skutków powodzi,
natomiast druga będzie dotyczyła pozostałych zmian związanych z przeglądem śródokresowynn FEC
2021-2027.

Pan Dyrektor omówił nowy 13 Priorytet pn. Fundusze europejskie na rzecz odbudowy i odporności
opolskiego po powodzi (RESTORE — rozporządzenie Rady Europejskiej na mocy którego została
usankcjonowana możliwość finansowania ze środków programów regionalnych skutków m.in. powodzi
i innych zdarzeń losowych. Rozporządzenie ma charakter uniwersalny i dotyczy wszystkich państw w Unii
Europejskiej dotkniętych podobnymi kataklizmami). Następnie Pan Dyrektor przedstawił szacunki strat
powodziowych w najbardziej dotkliwych miejscach w podziale na straty m.in. w infrastrukturze, drogach,

mostach, przepustach. Ponadto przedstawił wymiar problemów w podziale na straty lokalne
i wojewódzkie oraz straty dotyczące infrastruktury publicznej i przedsiębiorców. Zaproponował
propozycje przesunięć finansowych w celu utworzenia 13 priorytetu z alokacją 87,83 mln Euro
w podziale na środki EFRR — 45,2 mln Euro i EFS — 42,6 mln Euro. Zarząd Województwa Opolskiego
zaproponował do subwencji trzy obszary wsparcia: OSP — 7mln Euro, Infrastruktura drogowa — 34,2 mln
Euro i Infrastruktura społeczno-publiczna — 46,6 mln Euro. W ramach OSP zaplanowano Inwestycje
w infrastrukturę OSP, np. remiz strażackich m.in. w zakresie budowy, odbudowy, remontu, przebudowy
zniszczonych w wyniku powodzi budynków. Odtworzenie gotowości bojowej jednostek OSP poprzez
naprawę, zakup samochodów ratowniczo-gaśniczych oraz sprzętu i wyposażenia do prowadzenia akcji
m.in. ratowniczych i usuwania skutków zjawisk katastrofalnych. W ramach Infrastruktury drogowej
zaplanowano budowę / przebudowę / modernizacje dróg wojewódzkich wraz z niezbędną infrastrukturą
towarzyszącą (w tym mostów, przepustów). Natomiast w ramach trzeciego obszaru wsparcia
Infrastruktury społeczno-publicznej zaplanowano inwestycje w infrastrukturę społeczno-publiczną
będącą w zasobach JST m.in. w zakresie budowy, odbudowy, remontu, przebudowy zniszczonych
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w wyniku powodzi budynków, a także naprawę, zakup sprzętu i wyposażenia — dotyczy to m.in.
urzędów, żłobków, ośrodków wychowania przedszkolnego, szkól i placówek kształcenia ogólnego,
zawodowego i ustawicznego, OPS-ów, domów kultury, bibliotek, świetlic. Ponadto budowę, przebudowę
modernizację dróg lokalnych (powiatowych i gminnych) wraz z infrastrukturą towarzyszącą —
prowadzącą do obiektów świadczących usługi społeczne. Następnie Pan Dyrektor omówił zasady
wsparcia w ramach 13 Priorytetu:

• 95% dofinansowania / 25% zaliczki,

• możliwość przesunięcia 10% alokacji FEO 2021-2027,

• finansowanie inwestycji już zakończonych / w pełni zrealizowanych,

• zakaz podwójnego finansowania - wsparcie nie może pokrywać się z innym wsparciem (unijnym,
krajowym, z systemu ubezpieczeń),

• szkoda musi być skutkiem klęski żywiołowej uznanej za taką przez organ publiczny,

• brak wymogu zgodności inwestycji z Planem Transportowym Województwa Opolskiego 2030 oraz
Planami Zrównoważonej Mobilności Miejskiej,

• OSP - brak obowiązku ujęcia w KSRG.

Środki przeznaczone na ten priorytet będą uruchomione przede wszystkim w procedurze

niekonkurencyjnej, jeśli jednak nie będzie takiej możliwości — zostanie wtedy uruchomiony tryb
konkurencyjny — podsumował Pan Dyrektor Partyka. Szczegółowe informacje zostały zawarte
w Prezentacji stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu.

D Wiceprzewodnicząca otworzyła dyskusję:

• Pan Krzysztof Smolnicki — Fundacja Ekorozwoju poinformował, iż już od 1997 roku w ramach Koalicji
Czas na Odrę zajmuje się skutkami powodzi na Odrze oraz skutecznym zgodnym z naturą zapobieganiem
powodzi oraz suszy. Pochwalił przesunięcie środków na 13 Priorytet Fundusze europejskie na rzecz
odbudowy i odporności opolskiego po powodzi i zasugerował, aby nie przeznaczać środków na
odbudowę inwestycji typu straże pożarne, szpitale, szkoły na terenach wcześniej zalewanych, bo
niestety istnieje duże ryzyko ponownego ich zalania, należy zgodnie z naturą planować wszystkie nowe
inwestycje. Nawiązał do wstępnego modelowania przez ekspertów rzeki Białej Glucholaskiej i zachęcił
do korzystania z tego typu badań w kwestii planowania odbudowy czy też budowy nowych dróg, co
może zmniejszyć ryzyko ich uszkodzenia w momencie powodzi. Kończąc swoją wypowiedź
zaproponował współpracę przy przygotowywaniu kryteriów dotyczących nowego 13 Priorytetu.

• Pan Dyrektor Partyka potwierdził, iż już w Rozporządzeniu jest mowa o tym, iż odbudowa zniszczonych
obiektów powinna być realizowana w nowym lepszym miejscu, chyba że stare jest zasadne i zagrożenie

powodziowe jest minimalne.

• Pan Piotr Dancewicz — Stowarzyszenie Aglomeracja Opolska zwrócił uwagę na potrzebę zainwestowania
w czynnik ludzki, co zwiększy standardy zarządzania Gminnymi Centrami Zarzadzania Kryzysowego.
Powinny być wypracowane konkretne standardy zarządzania w kryzysowych sytuacjach, a biorąc pod
uwagę powódź z 2024 r. wiadomym jest iż należy przemodelować ten system i być może wspomóc
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poprzez szkolenia, pilotaż, program regionalny w celu wsparcia centrów kryzysowych w regionie
opolskim.

Drugie pytanie dotyczyło zakazu podwójnego finansowania i wyjaśnienia, czy otrzymanie wsparcia
z firmy ubezpieczeniowej dyskwalifikuje otrzymanie wsparcia ze środków 13 Priorytetu.

• Pan Jarosław Kubiak — Uniwersytet Opolski również nawiązał do zasady zakazu podwójnego
finansowania/odszkodowania, o którym mówi Rozporządzenie i zasugerował, aby nie było to
zerojedynkowe, ponieważ wiadomym jest, iż systemy ubezpieczeniowe nie zwracają beneficjentom
w 100% ich mienia i tym samym zasadnym byłoby umożliwić skorzystanie ze wsparcia unijnego nawet
w zakresie kompensacji kosztów.

• Pani Małgorzata Kapała — Zastępca Dyrektora Departamentu Programowania Funduszy Europejskich
UMWO odpowiadając na pytanie Pana Piotra Dancewicza poinformowała, iż nowy Priorytet 13 nie
zawiera dofinansowania dla działań w zakresie czynnika ludzkiego, ale istnieje możliwość wsparcia
w ramach działania 2.3 Zapobieganie zagrożeniom związanym ze zmianą klimatu i jeśli będzie potrzeba
tego typu wsparcia, taki nabór będzie można ogłosić. Natomiast w kwestii podwójnego finansowania
były już prowadzone rozmowy z Ministerstwem Funduszy i Polityki Regionalnej, które potwierdziły, iż
wsparcie z firmy ubezpieczeniowej nie eliminuje dofinansowania w ramach Priorytetu 13, jedynie

zobowiązuje Instytucję Zarządzającą do weryfikacji sprawdzenia, czy podmiot nie otrzymał powyżej
100% wsparcia finansowego, co oznacza, iż nie jest to zerojedynkowe podejście do przyznania środków.

Po zakończeniu dyskusji w kwestii pierwszej części prezentacji Pan Dyrektor Jacek Partyka przystąpił do
drugiej części prezentacji, w której omówił wszystkie pozostałe wprowadzone zmiany, w ramach
Przeglądu śródokresowego, w tym cele szczegółowe i zmiany finansowe. Zmiany dotyczyły:

• Priorytetu 1 FE na rzecz innowacyjności i konkurencyjności opolskiego,

• Priorytetu 2 FE dla czystej energii i ochrony środowiska naturalnego w województwie opolskim,

• Priorytetu 4 FE na rzecz spójności i dostępności komunikacyjnej województwa opolskiego,

• Priorytetu 5 FE wspierające opolski rynek pracy i edukację,

• Priorytetu 6 FE wspierające włączenie społeczne w opolskim,

• Priorytetu 8 Europejski budżet dla społeczeństwa opolskiego,

• Priorytetu 9 FE wspierające inwestycje społeczne w opolskim,

• Priorytetu 10 FE na wzmocnienie potencjałów endogenicznych opolskiego.

Szczegółowe informacje zostały zawarte w Prezentacji stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu.

• Po przedstawieniu obu części prezentacji oraz wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do przyjęcia:

D Uchwały Nr 125/2025 Komitetu Monitorujqcego FEO 2021-2027 z dnia 19 lutego 2025 r. w sprawie
zmiany uchwały nr 98/2024 z dnia 17 maja 2024 r. w sprawie zatwierdzenia zmian w programie
regionalnym FEO 2021-2027, którą podjęto jednogłośnie. W § 2 treści uchwały zawarto zapis iż, KM FE0

- 2021-2027 upoważnia Instytucję Zarządzającą FEO 2021-2027 do wprowadzania zmian w programie

regionalnym Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027 (wersja 3), wynikających z uzgodnień
z Ministerstwem Funduszy i Polityki Regionalnej oraz negocjacji z Komisją Europejską.
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6. Informacja nt. stanu realizacji programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027
z uwzględnieniem zasady n+3

Pan Jacek Partyka przypomniał, iż alokacja FE0 2021-2027 to kwota 966,5 mln Euro, z czego na
Europejski Fundusz Społeczny Plus zaplanowano 276,4 mln Euro, a na Europejski Fundusz Rozwoju
Regionalnego 690,1 mln Euro. Na dzień 31.01.2025 r. przeprowadzono 115 naborów na kwotę 2,3 mld
PLN, co stanowi 65,2 % alokacji i to pozwoliło na przyjęcie 606 wniosków na kwotę 2,6 mld PLN. Do
dofinansowania wybranych zostało 179 wniosków na kwotę 1,2 mld PLN, ponadto w lutym br. zostały
wybrane do dofinansowania dwa duże wnioski projektowe w zakresie mobilności na znaczącą kwotę
alokacji około 180 mln PLN. Na ten moment zostało podpisanych 126 umów na kwotę około 1 mld PLN,
natomiast znaczna ilość umów jest w trakcie podpisywania, zatwierdzone płatności stanowią kwotę
157,6 mln PLN, a refundacja z Komisji Europejskiej stanowi kwotę 30,2 mln Euro. Następnie Pan

Dyrektor omówił nabory konkurencyjne i niekonkurencyjne oraz ich wartość w podziale na EFRR i EFS+
oraz szczegółowo w podziale na priorytety. W 2025 roku ogłoszono, trwają lub jest planowanych

58 naborów na kwotę 841,7 mln PLN. W dalszej kolejności Pan Dyrektor omówił cel n+3 dla roku 2025
w ramach FE0 2021-207, który wynika z przypisanej dla województwa opolskiego puli środków na 2022
rok, które powinny być w całości wykorzystane w terminie 3 lat i przedstawione do certyfikacji, jako
zadania już zrealizowane albo w trakcie realizacji. Omawiany cel n+3 ma kluczowe znaczenie do
osiągnięcia założonych celów, stąd prośba Pana Dyrektora o bardziej efektywne działania w kwestii
realizacji projektów, co jest naszym wspólnym celem i zadaniem.

Szczegółowe informacje zostały zawarte w Prezentacji stanowiącej zatqcznik nr 3 do protokołu.

7. Informacja o zrealizowanych w 2024 roku działaniach informacyjnych, promocyjnych i edukacyjnych
w odniesieniu do FEO 2021-2027 i najważniejszych elementów strategii komunikacji programu

Pani Maja Byrdak — Dyrektor Departamentu Wdrażania Funduszy Europejskiej UMWO na wstępie
poinformowała o wymaganiach Komisji Europejskiej w celu poprawienia widoczności funduszy
europejskich dla efektywniejszego rozwoju regionów oraz w kwestii wzrostu świadomości
społeczeństwa. Wymieniła podstawy działań informacyjno — promocyjnych dla FE0 2021-2027 i omówiła
zakres działań koordynacyjnych w 2024 r.:

• udział w spotkaniach Grupy koordynującej ds. komunikacji FE (organizator: MFiPR): 5 spotkań;

• organizacja posiedzeń Zespołu ds. komunikacji programu FE0 2021-2027 (organizator: 12 FE0):
4 spotkania;

• koordynacja działań informacyjnych i promocyjnych w ramach programu (instytucje — beneficjenci —
potencjalni beneficjenci);

• monitoring działań inf.-prom. beneficjentów;

• monitoring działań inf.-prom.I2 oraz IP (przekazywany do IK UP);

• promocja projektu strategicznego pn. „Bliżej rodziny i dziecka — wsparcie rodzin przeżywających
problemy opiekuńczo — wychowawcze oraz wsparcie pieczy zastępczej — II edycja".
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Pani Dyrektor poinformowała o prowadzeniu strony internetowej programu w 2024 r., która została
wykonana wg szablonu IK UP, jest wspólna dla wszystkich instytucji FE0 2021-2027 zarówno dla IZ, jak

i dla IP. Łącznie odwiedzono stronę programu 161 161 razy. Zgodnie z zaleceniami KE na bieżąco są
prowadzone social media: Facebook i Instagram. Prowadzona jest mapa dotacji, którą w 2024 r.
uzupełniono o 48 opisów projektów FE0 na portalu funduszy europejskich
www.funduszeeuropeiskie.gov.pl, gdzie również zamieszczane są aktualizacje informacji na temat FE0
20221-2027. Poza tym ważnym działaniem promocyjno - informacyjnym jest prowadzenie punktów
informacyjnych przez IZ, IP WUP i IP OCRG, gdzie można uzyskać pełną wiedzę na temat możliwości
otrzymania dofinansowania z funduszy unijnych. Następnie Pani Dyrektor omówiła działania
edukacyjne, na które składają się szkolenia dla beneficjentów w tematyce nowych zasad w zakresie
obowiązków informacyjno-promocyjnych, zasad równościowych i Karty Praw Podstawowych
w projektach dofinansowanych z UE oraz realizacji projektu w ramach działania 5.1 Aktywizacja

zawodowa osób pozostających bez zatrudnienia realizowana przez PUP. Ponadto zrealizowano szkolenia
dla potencjalnych beneficjentów w zakresie zamówień publicznych w projektach UE, kwalifikowalności
wydatków oraz szkolenia dedykowane konkretnym naborom. Zostały zorganizowane spotkania
informacyjne dla potencjalnych beneficjentów oraz dla beneficjentów już realizujących projekty.
W kwestii działań informacyjno — promocyjnych zrealizowano 3 kampanie promocyjne o tematyce 20 lat

Polski w UE, efekty EFS i EFS+, które łącznie obejmowały:

• produkcję 8 spotów radiowych,

• ponad 1 500 emisji spotów w radiach w woj. Opolskim,

• ponad 450 tys. wyświetleń animacji na Youtubie,

• ponad 2,35 mln wyświetleń reklam w sieci reklamowej Google AdWords,

• ponad 32 tys. kliknięć w reklamy sieci reklamowej Google AdWords,

• ponad 1,8 mln wyświetleń reklam w serwisach dzienników/tygodników regionalnych,

• 1 artykuł sponsorowany w 15 tytułach prasy lokalnej,

• ponad 1 mln łącznego zasięgu postów sponsorowanych na FB,

• billboardy w 15 lokalizacjach, plakaty u 8 przewoźników publicznego transportu zbiorowego, plakaty
Citylight w 6 lokalizacjach.

Ponadto prowadzone są działania w prasie w postaci reklamy w 3 dziennikach/tygodnikach
regionalnych;

Banery Internetowe w postaci serwisów w 3 dziennikach/tygodnikach regionalnych, łącznie ponad 410
tys. wyświetleń reklam oraz działania outdoorowe poprzez plakaty na 20 wiatach przystankowych
w Opolu. Zorganizowano imprezy otwarte w ramach dni otwartych Funduszy Europejskich 2024

Na zakończenie Pani Dyrektor przedstawiła wnioski do wdrożenia w 2025 r. mające na celu skuteczną
realizację wskaźników zawartych w Strategii Komunikacji programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego

2021-2027:

s7 Kontynuacja skutecznych działań w social mediach (w szczególności FB) pozwalająca na utrzymanie
wysokiego poziomu liczby obserwujących profil oraz zasięgów postów.
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Realizacja kampanii o szerokim zasięgu przez IZ oraz lp.

Promocja nowego serwisu internetowego programu FEO.

Szkolenia dla beneficjentów i potencjalnych beneficjentów.

,7 Intensyfikacja działań mających na celu zapewnienie wysokiej świadomości nt. działań rozwojowych
w regionie, realizowanych z udziałem Funduszy Europejskich oraz znaczenia przynależności do Unii
Europejskiej i roli w kształtowaniu przyszłości Europy.

Szczegółowe informacje zostały zawarte w Prezentacji stanowiącej zakcznik nr 4 do protokołu.

8. W sprawach różnych:

• Pan Krzysztof Smolnicki — Fundacja Ekorozwoju nawiązał do kwestii ryczałtów dla członków KM FE0
2021-2027 z ramienia partnerów społecznych. Za przykład podał działania województwa dolnośląskiego
i podkarpackiego, w których zostały opracowane ryczałtowe zasady rozliczania udziału partnerów
społecznych w pacach Komitetu i zapytał, jak wygląda sytuacja w tym zakresie w województwie
opolskim.

• Pan Jacek Partyka wyjaśnił, iż w ramach KM FE0 2021-2027 została powołana Grupa robocza ds.
Regulaminu, ale do tej pory nie wpłynęły żadne informacje ani wnioski dotyczące prac grupy w kwestii
ryczałtów, a właściwym byłoby, aby Zarząd Województwa Opolskiego poznał stanowisko Grupy i odniósł
się do finansowania udziału partnerów w pracach gremium.

• Pan Wojciech Rajchel — Przewodniczący Rady OPZZ Województwa Opolskiego przychylił się do wniosku
Pana Smolnickiego i zasugerował konieczność spotkania się Grupy roboczej ds. Regulaminu, której jest
członkiem i przedyskutowanie kwestii możliwości rozliczania ryczałtowego w województwie opolskim.

• Wiceprzewodnicząca potwierdziła gotowość Zarządu Województwa Opolskiego w kwestii wysłuchania
wypracowanego stanowiska Grupy roboczej w sprawie przedmiotowego finansowania.

• Pani Małgorzata Stelnicka — Zastępca Prezydenta Opola podziękowała za przekazanie informacji
o wybraniu do dofinansowania strategicznego projektu z zakresu niskiej emisji, którego liderem jest
Miasto Opole i wielu partnerów z gmin Aglomeracji Opolskiej. Pani Prezydent zapewniła, iż Miasto Opole
oraz wszystkie zainteresowane gminy są już gotowe do realizacji projektu.

• Pan Piotr Dancewicz zaprosił wszystkich obecnych na konferencję poświęconą kierunkom transformacji
energetycznej, społecznościom energetycznym i energetyce obywatelskiej, na której będzie okazja do
wysłuchania i rozmowy o możliwościach z przedstawicielami Taurona Dystrybucji i innymi

zainteresowanymi instytucjami. Konferencja będzie miała miejsce w Sali konferencyjnej im. Orla Białego
Urzędu Marszałkowskiego Województwa Opolskiego w kolejnym dniu po posiedzeniu.

• Następnie Wiceprzewodnicząca zaprosiła członków KM na XIII posiedzenie zaplanowane w dniu
2 kwietnia br. w Opolu oraz na XIV posiedzenie wyjazdowe zaplanowane w dniach 29-30 maja br.,
podziękowała za udział w spotkaniu i zakończyła XII posiedzenie KM FEO 2021-2027.

Załączniki:
1. Imienna lista uczestników spotkania.
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2. Prezentacja Aktualizacja programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027.
Przegląd śródokresowy programu regionalnego FEO 2021-2027

3. Prezentacja nt. stanu realizacji programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-
2027 z uwzględnieniem zasady n+3

4. Prezentacja nt. informacji o zrealizowanych w 2024 roku działaniach informacyjnych, promocyjnych
i edukacyjnych w odniesieniu do FEO 2021-2027 i najważniejszych elementów strategii komunikacji
programu

WICEMARSZAŁEK
WOJEWÓWKW OPOLSKIEGO

Zuzanna Don th-Kasiura

Sporzadzila:
Barbara Łuczywo
Sekretariat Komitetu Monitorujqcego EEO 2021-2027
Departament Programowania Funduszy Europejskich UMWO
Opole, 5 marca 2025 r.

tel. 77 54 93 812, e-mail: kmfe02021-2027@opolskie.pl

Kierownik, ler fi) Monitorowania
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